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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nincs még kidolgozva egy olyan támogatási 
rendszer, ami egy tömeges méhmérgezés esetén támogatná őket" 

Az évek óta és visszatérő méhmérgezések miatt miért nincs még kidolgozva egy olyan rendszer, 
ami a méhészeket támogatná egy tömeges méhmérgezés esetén?


